
۴۱ درصد خانوار شهری فاقد مسکن
ملکی هستند

مهر 8, 1393
رئيس کانون سراسري انبوه سازان با بيان اينکه طرح جامع مسکن خوب
است به شرطي که اجرايي شود، گفت: 41 درصد خانوار شهري فاقد مسکن
ملکي هستند و 25 درصد مستاجرند، ضمن آنکه 16 درصد نيز فاقد

هرگونه مسکن هستند.

جمشيد برزگر در خصوص اينکه سياستهاي طرح جامع مسکن را به مصلحت
بخش مسکن ميدانيد، گفت: طرح جامع مسکن از سال 35 در تمامي حوزهها
از مسکن روستايي تا مسکن شهري را بررسي کرده است و ويژگيهاي
شهرنشيني و خانههاي خالي را مورد توجه قرار داده است بنابراين
اگر سياستهاي اين طرح به اجرا برسد بسيار اقدام خوبي است.وي
افزود: وقتي ميگوييم 41 درصد خانوار شهري فاقد مسکن ملکي هستند و
25 درصد مستاجرند ضمن آنکه 16 درصد نيز فاقد مسکن هستند اين يعني
بايد طرح جامع مسکن بطور کامل اجرا شود تا در 10 سال آينده با
مشکلات بزرگتري روبرو نباشيم.رئيس کانون سراسري انبوه سازان با
اشاره به اينکه وزارت راه و شهرسازي در زمينه کار کارشناسي خوب
عمل کرده است، بيان کرد: در 10 سال آينده 2 ميليون واحد مسکوني
براي کنترل بازار نياز داريم ضمن آنکه 6 ميليون زوج در آستانه
ازدواج قرار ميگيرند.برزگر افزود: تفاهم نامه اي را با شرکت
عمران و بهسازي شهري ايران داريم که اميدواريم اين تفاهم نامه به
اجرا برسد البته اجراي قرارداد به تامين منابع مالي و ابزارهاي
مالي قانوني نياز دارد که اميدواريم دولت در اين زمينه همکاري
کند.وي در خصوص اجراي پروژههاي مسکن مهر، اظهار داشت: انجمن
انبوهسازان تهران بيش از توان به برخي انبوهسازان ساخت مسکن مهر
را واگذار کرد که با تورم لجامگسيخته اي که سازندگان با آن روبرو
شدند نتوانسته اند واحدها را به پايان برسانند.رئيس کانون سراسري
انبوه سازان تصريح کرد: تعدادي از انبوهسازان مسکن مهر شهر پرديس
با اين مشکل مواجه شدند و با توجه به مشکلات بهوجود آمده از طريق
وزارت راه و شهرسازي بهدنبال حل اين مشکل هستيم تا بتوانيم از
طريق افزايش سقف تسهيلات مسکن مهر و حل مشکلات مربوط به خدمات
زيربنــايي طــي امســال و ســال آينــده پرونــده ايــن پروژههــا را
ببنديم.برزگر با تاکيد بر اينکه از انبوهسازان استان تهران
ميخواهيم تا بيش از اين ما را زير سؤال نبرند، گفت: انبوهسازان
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در طرح مسکن مهر توانستهاند 75 تا 80 درصد از پروژهها را تحويل
دهند، اين در حالي است که فقط 2 تا 3 درصد از پروژههاي تعاونيهاي
مسکن تحويل شده است.وي افزود: در دوران وزارت سعيديکيا ساخت مسکن
مهر به تعاونيها واگذار شد، از همان ابتدا هم با اين برنامه
مخالفت کرديم زيرا اعتقادي به فعال کردن حوزه مسکن توسط تعاونيها
نداريم بنابراين ساخت و ساز مسکن بايد به متخصصان آن واگذار شود.


